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Oœwiadczenie skierowane do minister edukacji narodowej Katarzyny Hall

Szanowna Pani Minister!
Z wielkim niepokojem przyj¹³em pojawiaj¹ce siê w ostatnim czasie w prasie wielkopolskiej informa-

cje dotycz¹ce problemu niep³acenia przez samorz¹dy za pobyt swoich dzieci w kaliskich przedszkolach.
Do przedszkoli w mieœcie chodzi oko³o stu dzieci z dwunastu oœciennych gmin z powiatów kaliskiego,

ostrowskiego i pleszewskiego. Art. 90 ust. 2c ustawy z 7 wrzeœnia 1991 r. o systemie oœwiaty, mówi, ¿e
jeœli do przedszkola uczêszcza dziecko niebêd¹ce mieszkañcem gminy dotuj¹cej to przedszkole, gmina,
której mieszkañcem jest to dziecko, pokrywa koszty dotacji w obowi¹zuj¹cej tam wysokoœci. Powoduje
to ogromne koszty, zw³aszcza dla gmin w gorszej sytuacji, które musz¹ dop³acaæ bogatszym, zamiast
rozwijaæ w³asne przedszkola.

Chcia³bym zaproponowaæ wprowadzenie subwencji na przedszkola, czyli nieodp³atn¹ i bezzwrotn¹
pomoc finansow¹ udzielon¹ przez pañstwo, która zapewni³aby budowê nowych przedszkoli, a tak¿e
spowodowa³a ich rozwój i podnios³a standard.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pani Minister z zapytaniem: czy Ministerstwo Edukacji Narodowej
mia³oby dodatkowe œrodki na wyp³acenie subwencji na przedszkola i czy rozwa¿a wprowadzenie takiej
nowelizacji?

Z powa¿aniem
Piotr Kaleta




